
Obec Bílov - UBYTOVÁNÍ :: okres Plzeň sever

zastupitelstva obce Bílov - 23. 2. 2015
Zápis ze zasedání
Zasláno od: M7
Datum zveřejnění: 15.4.2015 � 14:50:00

Přítomni: Josef Slach, Pavel Bulín, Marie Košařová, Ladislav Bulín, Jaroslav Bulín
Omluven: Pavel Babor, Zdeněk Rom
Hosté: Jaroslava Romová
Vážení, ve smyslu zákona č. 128/2000 Sb. o obcích ve znění pozdějších předpisů, zahajuji 1.
zasedání zastupitelstva obce Bílov v roce 2015, na kterém Vás všechny vítám. Je přítomno 5 členů
zastupitelstva obce z celkového počtu 7 členů. To je dostatečný počet k tomu, aby zasedání
zastupitelstva obce mohlo právoplatně jednat a usnášet se na všech bodech jednání.

Navrhuji, aby se dnešní zasedání řídilo tímto programem:
1. Zahájení 
2. Určení ověřovatelů a zapisovatele zápisu
3. Kontrola usnesení z minulé schůze
4.  informace o jednání s firmou Veolia (nájem vodovodu) a o digitalizaci obce
5. plánovaná rekonstrukce kapličky 
6. koupě lesa od Petra Kouby 
7. svatba v Bílově, určení obřadního místa
8. Schválení závěrečné zprávy o provedené inventarizaci majetku a závazků obce Bílov k
31.12.2014
9. Uzavření veřejnoprávní smlouvy s městem Kralovice
10. diskuze a různé 
	- jednání ohledně opravy silnice Žihle - Kralovice
	- návrh doplnění Programu obnovy obce z roku 1999 - rozhledna,	úprava místa pro 	sběr odpadu,
obnova návsi, záchody na OU
	-  oddíl orientačního běhu Kometa Kralovice
11. Usnesení a ukončení
Zastupitelé schvalují program schůze. Nikdo ze zastupitelů neprojevil zájem o rozšíření bodů
jednání.
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel
Ad 2/ Za zapisovatele zápisu z dnešní schůze byl navržen Pavel Bulín, ověřovatelem
 pan J. Slach a p. L. Bulín
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel
Ad3/ Starosta konstatoval, že minulé usnesení bylo splněno.
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel
Ad 4/ Starosta přítomné informoval o jednání s finančním ředitelem Veolia. Obec je povinna
zpracovat Plán financování vodovodu, dle něhož musí dát ročně do fondu oprav řádově 130 tisíc Kč -
po dobu deseti let. S tím nekoresponduje výše nájmu za vodovod, který obec od Veolii dostává
(4300,- Kč/rok). Starosta proto navrhl žádat Veolii o navýšení nájmu, aby se alespoň přiblížil částce
ve fondu oprav. Zastupitelé pověřují starostu dalším jednáním o výši této částky.
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel
Starosta informoval zastupitele, že začala práce na digitalizaci intravelánu obce.
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Zastupitelé vzali informaci na vědomí.
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel

Ad 5/ Starosta informoval, že byla podána žádost na KÚ PK o dotaci na opravu bílovské kapličky. V
případě jejího úspěšného vyřízení budou obcí osloveny tři firmy, aby mohli zastupitelé a komise
porovnat jejich nabídky a vybrat nejvhodnější.
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel
Ad 6/ Starosta informoval, že došlo k dohodě s Petrem Koubou z Pastuchovic ohledně koupě jeho
lesa p.č 750 v k.ú. Bílov. Starosta nechal vypracovat odhad pozemku od Ing. Šticha z Lesů ČR v
Plasích a s ohledem na něj se následně dohodl s Petrem Koubou na kupní částce ve výši 20 tisíc Kč.
Smlouva byla podepsána a bude podán návrh na vklad do katastru. Pověřen provedením je starosta
obce. 
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel
Ad 7/ Starosta informoval že byl požádán panem Lukášem Berkou z Vysoké Libyně a slečnou Petrou
Bulínovou z Kožlan, aby mohli být na jaře oddáni v Bílově. Zastupitelé proto navrhli, aby obřadním
místem v obci Bílov se stala bílovská kaple.
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel
Ad 8/ Paní Romová požádala zastupitele o schválení Závěrečné zprávy o provedené inventarizaci
majetku a závazků obce Bílov k 31.12.2014. Zastupitelé se se zprávou seznámili a následně ji
jednohlasně schválili.
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel
Ad 9/ Starosta navrhl uzavřít veřejnoprávní smlouvu na úseku přestupků a v oblasti základních
registrů - RÚIAN s městem Kralovice, protože by pro obec bylo obtížné tyto věci vyřizovat vlastními
silami. Zastupitelé souhlasili.
	Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel

Ad 10/ Různé:
	- starosta informoval zastupitele o jednání ohledně opravy silnice Žihle - Kralovice. Jednání se
účastnili starostové Potvorova, Žihle, Sedlce a podpořil ho starosta Kralovic. Kromě toho se
angažoval MUDr. Martínek z Potvorova. Starostové podepsali žádost o opravu, ke které Pavel Bulín
a Josef Cepek nafotili nejkritičtější místa. Pavel Bulín s doktorem Martínkem pak žádosz zavezli na
KÚ PK k radnímu pro dopravu. Záležitost je prozatím v jednání. Zastupitelé vzali informaci na vědomí
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel
	- starosta dále informoval přítomné, že jednal se SÚS Kralovice ohledně prohloubení příkopu na
silnici Bílov - Potvorov u odbočky na polní cestu k "Letišti". Prohloubení bylo přislíbeno, jakmile bude
připravena technika po zimní sezóně. Zastupitelé vzali informaci na vědomí.
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel
	- dalším bodem jednání byl návrh na doplnění Programu obnovy obce z roku 1999 - Zastupitelé v
diskuzi rozhodli zařadit do Dodatku k Programu obnovy obce z roku 1999 následující akce:
Rozhledna,	úprava místa pro sběr tříděného odpadu, obnova a renovace návsi, renovace sociálního
zařízení na OU Bílov
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel
	- starosta dále informoval o žádosti oddílu orientačního běhu Kometa Kralovice, která plánuje v
katastru obce na pozemcích na Dole pod Březinou závody v orientačním běhu.Zastupitelé se žádostí
souhlasili.
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel
Protože nebylo dalších příspěvků, starosta uzavřel zasedání a navrhl následující usnesení:

1. usnesení zastupitelstva obce Bílov ze dne 23. 2. 2015:
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1/2015 – zastupitelé berou na vědomí informaci o jednání s firmou Veolia a pověřují starostu
jednáním o navýšení nájmu a o vypracování Finančního plánu financování vodovodu Bílov
2/2015 - zastupitelé berou na vědomí informaci o digitalizaci obce
3/ 2015 - zastupitelé schvalují zprávu o plánované rekonstrukci bílovské kaple a pověřují starostu
dalším jednáním
4/2015 - zastupitelé schvalují  koupi lesa od Petra Kouby 
5/ 2015 - zastupitelé určují obřadní místo v obci Bílov - bílovská kaple
6/ 2015 - zastupitelé schvalují Závěrečnou zprávu o provedené inventarizaci majetku a závazků obce
Bílov k 31.12.2014
7/ 2015 - zastupitelé souhlasí s uzavřením veřejnoprávní smlouvy na úseku přestupků a v oblasti
základních registrů - RÚIAN s městem Kralovice
8/ 2015 - zastupitelé berou na vědomí stav jednání ohledně opravy silnice Žihle - Kralovice i jednání
o opravě příkopu na silnici Bílov - Potvorov
9/ 2015 -  zastupitelé schvalují návrh na doplnění Programu obnovy obce z roku 1999 o následující
akce: Rozhledna,	Úprava místa pro sběr tříděného odpadu, Obnova a renovace návsi, Renovace
sociálního zařízení na OU Bílov
10/ 2015 - zastupitelé schvalují žádost oddílu orientačního běhu Kometa Kralovice o možnost
pořádání závodů v katastru obce.

Zapsal dne 23. 2. 2015: Pavel Bulín

Ověřovatelé zápisu: Josef Slach, Ladislav Bulín
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